
Legnica, dnia 13 października 2022 roku

Maciej Kupaj
Radny Rady Miejskiej Legnicy 

Szanowny Pan
Tadeusz Krzakowski 
Prezydent Miasta Legnicy 

ZAPYTANIE

Szanowny Panie Prezydencie,

proszę o informacje odnośnie kosztów funkcjonowania izby wytrzeźwień w 2022 roku. Proszę także o infor-
macje dotyczące:

- ilości uchodźców przebywających w budynku izby w poszczególnych miesiącach,

- przychodów z środków wojewody na pobyt ww. w budynku izby,

- planów odnośnie funkcjonowania izby czy wykorzystania budynku izby na rok 2023. 

Z poważaniem,

Maciej Kupaj


